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Από το υπ’ αριθ. 25/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 718/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής πρότασης για τη 
συμμετοχή του Δήμου στο έργο 
«Σύμβουλος τεχνικής υποστήριξης και 
αναδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας για 
την ωρίμανση έργων της Δ΄ 
Προγραμματικής περιόδου» στο πλαίσιο 
του Ε.Π. «Κοινωνία της Πληροφορίας». 

 
       Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-12-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Μ. Τρανίδης  
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Π. Παυλίδης Β. Γιαννουλάκης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Α. Παπαστεργίου    
14. Γ. Κάκαρης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Γ. Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 714/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. 
Δάσκαλος, Γ. Ορφανίδης.  

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Σ. Παναγιωτίδης 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2007 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2007 απόφασης 
αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 723/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. Κωδ. 177/Α.Π. 151.896/ΚτΠ5472/Β, πρόσκληση της Ειδικής 
Υπηρεσίας Διαχείρησης του Ε.Π. «Κοινωνία της Πληροφορίας», καλεί τους 
ενδιαφερόμενους φορείς (ΟΤΑ) να υποβάλλουν πρόταση στο πλαίσιο του Μέτρου 
5.1 «Τεχνική ΕΚΤ», κατηγορίες πράξης: 3η «Μελέτες ωρίμανσης και 
προετοιμασίας», με συγχρηματοδότηση κατά 80% από το Ευρωπαϊκό Κοινοτικό 
Ταμείο (και το υπόλοιπο 20% από Εθνικούς πόρους. 

Στοιχεία του έργου: 
 

Τίτλος πράξης: ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΤΕΧΝΙΚΗΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΚΑΙ 
ΑΝΑΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΩΡΙΜΑΝΣΗ ΕΡΓΩΝ ΤΗΣ  

Δ΄ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗΣ ΠΕΡΙΟΔΟΥ 
Προϋπολογισμός: 106.624,00 (ΕΥΡΩ) 

ΤΕΛΙΚΟΣ ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΣ: ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 

Διεύθυνση & Τ.Κ. ΜΗΤΡΟΠΟΛΕΩΣ 38, 59100 ΒΕΡΟΙΑ 

Ον/μο νομίμου εκπροσώπου: ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 

Τηλέφωνο:  23313-50505 FAX:  23310-22330 Email: Info@veria.gr 

 
Η πρόταση περιγράφεται αναλυτικά στα συνημμένα Τεχνικά Δελτία του 

έργου και του υποέργου. 
Φορέας υλοποίησης (τελικός δικαιούχος είναι ο Δήμος Βέροιας και φορέας 

χρηματοδότησης η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας. 
Η προθεσμία για την υποβολή των προτάσεων λήγει στις 21/12/2007. 
Με βάση τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ αποφασίσει 

για την υποβολή ή μη της εν λόγω πρότασης. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Η προθεσμία για την υποβολή των προτάσεων λήγει στις  

21.12.2007, πρόκειται για την υποβολή πρότασης στο πλαίσιο του μέτρου 5.1, το 
θέμα είναι «Σύμβουλος τεχνικής υποστήριξης και αναδιοργάνωσης του Δήμου 
Βέροιας για την ωρίμανση έργων της Δ΄ Προγραμματικής περιόδου» στο πλαίσιο του 
Ε.Π. ‘Κοινωνία της Πληροφορίας’», κρίνουμε ότι είναι ιδιαιτέρως σημαντικό, έχει 
προϋπολογισμό 106.624 ευρώ, φορέας υλοποίησης και τελικός δικαιούχος είναι ο 
Δήμος Βέροιας και φορέας χρηματοδότησης είναι η Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας. Κρίνω ότι είναι ιδιαίτερα σημαντικό, θα μας διευκολύνει πάρα πολύ και 
πρέπει κι εμείς να καταθέσουμε την πρότασή μας. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Καλαϊτζίδης: Η τεχνική υποστήριξη από πού θα είναι; 
Δήμαρχος: Κε Πρόεδρε δεν ξέρω αν κατάλαβε ο κ. Καλαϊτζίδης το θέμα. Θα 

σας θέσω ένα ερώτημα. Θέλετε να πάρουμε 106.624 ευρώ, που δεν τα έχουμε, για να 
μπούμε στο συγκεκριμένο πρόγραμμα και να έχουμε κάτι περισσότερο από ISO ή 
θέλετε να το αφήσουμε να περάσει έξω από την πόρτα και να πούμε κάποια στιγμή 
ότι πρέπει να κάνουμε ISO, να βρούμε κι έναν τεχνικό σύμβουλο που να μας το 
κάνει, να βγάλουμε και από τα ίδια έσοδα και να δώσουμε τόσο; 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Χαίρομαι που η κα Δήμαρχος κατάλαβε ότι πρέπει να πάρει 

τεχνικό σύμβουλο και θα πάρει μέσω αυτού του προγράμματος για να προετοιμάσει 



μελέτες για την τέταρτη κοινοτική περίοδο, γιατί με την υφιστάμενη υπηρεσία 
δυστυχώς, όσοι γνωρίζουν τον Δήμο ή τον μαθαίνουν ή θα τον μάθουν, δεν μπορούν 
να ετοιμαστούν μελέτες για το Δ΄ ΚΠΣ ή το πλαίσιο αναφοράς όπως λένε. Χαίρομαι 
που θα πάρουμε τεχνικό σύμβουλο, λυπάμαι που τώρα αναγνωρίζετε ότι έχουμε 
ανάγκη από τεχνικό σύμβουλο και στεναχωριέμαι που μας κάνατε κριτική γιατί 
πήραμε εμείς τεχνικό σύμβουλο που πληρώθηκε από πρόγραμμα των αστικών 
αναπλάσεων όπως κι αυτός από πρόγραμμα της περιφέρειας πληρώνεται δηλ. ένα και 
το αυτό. Ο δήμος δεν έβαλε ούτε τότε μία ούτε και τώρα. Οι 100.000 ευρώ ήταν των 
αστικών αναπλάσεων και βοήθησαν στην προώθηση των μελετών. Καινούργιος 
τεχνικός τώρα για να βοηθήσει στις μελέτες του Δ΄ ΚΠΣ. Συμφωνούμε κε Πρόεδρε. 

Παυλίδης: Αυτό δεν είναι κανένα έργο του ΠΕΠ, αλλά μία πρόταση με 
τεχνικό δελτίο που θα κατατεθεί στην Κοινωνία της Πληροφορίας για να επιδιώξουμε 
να μπούμε σ΄ ένα πρόγραμμα από υπόλοιπα ακόμη του Γ΄ΚΠΣ και υπάρχει κι ένας 
ανταγωνισμός. Δεν θα είναι ένας τεχνικός σύμβουλος με την έννοια που 
προαναφέρθηκε αλλά ένας τεχνικός σύμβουλος που θα βοηθήσει μέσα από αυτά που 
θα προβλέπει ένα επιχειρησιακό για την ιεράρχηση, την παρακολούθηση κι αν θέλετε 
τον σχεδιασμό των επόμενων έργων δηλ. για όλη αυτή την διαδικασία που είναι μετά 
το επιχειρησιακό και είναι καινούργια. Επιπρόσθετα θα μπορέσει να εξυπηρετήσει τις 
ηλεκτρονικές, ότι λέει δηλ. η πρόσκληση η οποία δεν μιλάει μόνο για έναν τεχνικό 
σύμβουλο που θα κάνει μία αντιγραφή, ένα τεχνικό δελτίο κ.λ.π. αλλά προβλέπει 
επίσης για τη διαχείριση των έργων κάποια πράγματα, για την ηλεκτρονική 
διακυβέρνηση κάποιες άλλες υποβοήθειες ώστε να εξυπηρετηθεί και ηλεκτρονικά ο 
πολίτης και γενικά είναι ένα χέρι για την ωρίμανση, για να προετοιμαστεί καλύτερα ο 
Δήμος για το Δ΄ΚΠΣ και πάντως δεν είναι από χρήματα του Δήμου. 

Σακαλής: Πραγματικά χαιρόμαστε που έρχεται μία πρόταση για ένταξη του 
δήμου στο έργο «Σύμβουλος τεχνικής υποστήριξης και αναδιοργάνωσης του Δήμου 
Βέροιας για την ωρίμανση έργων της Δ΄ Προγραμματικής περιόδου». Για τη λέξη 
«τεχνικός σύμβουλος» η κα Δήμαρχος είπε ουκ ολίγα, ότι κάποιοι έρχονται από 
Θεσσαλονίκη ή Αθήνα, δεν σπαταλάμε για συμβούλους, δεν έχουμε εισαγόμενες 
προτάσεις, δεν χρησιμοποιούμε τρίτους, δεν σπαταλάμε λεφτά του δήμου, έχουμε 
δικό μας στελεχιακό δυναμικό κ.λ.π. αλλά σήμερα ανακαλύψατε ξαφνικά ότι είναι 
ανάγκη, όσο ποτέ άλλοτε, να έχουμε τεχνικό σύμβουλο προκειμένου να εντάξουμε 
έργα στην τέταρτη προγραμματική περίοδο. Βλέπετε κα Δήμαρχε, πριν καλά καλά 
μας δώσετε συμβουλές για το τι να κάνουμε, έρχεστε πρώτη εσείς και κάνετε αυτό 
που λίγο νωρίτερα αναθεματίζατε, θα έλεγα, για μας. Λέτε ότι εσείς δεν θα 
πληρώσετε λεφτά τώρα. Εμείς χρεώσαμε λεφτά στον δήμο; Δεν ήταν μέσα από το 
πρόγραμμα αστικών αναπλάσεων; Πώς σήμερα ανακαλύψατε ξαφνικά ότι είναι 
ανάγκη να πάρετε τεχνικό σύμβουλο και τότε δεν ήταν ανάγκη; Κι εμάς τότε μας τον 
επέβαλαν και το ξέρατε πολύ καλά αλλά συνεχώς αναφερόσασταν στον τεχνικό 
σύμβουλο. Σήμερα τι άλλαξε; Άλλαξε βέβαια γιατί επιβάλλεται προκειμένου να 
είμαστε έτοιμοι και να εντάξουμε προγράμματα. Όσο για τα λεφτά και ο 
προηγούμενος δεν είχε πληρωθεί από έσοδα του δήμου και αυτός δεν θα πληρωθεί. 
Εμείς συμφωνούμε. 

Δήμαρχος: Μιας κι έχουν το δικαίωμα τριτομιλίας οι συνάδελφοι, θέλω να 
ρωτήσω το εξής: Τι απορροφήσατε από το Γ΄ΚΠΣ και τι μελέτες αφήσατε από το 
Δ΄ΚΠΣ. Κάποιοι εδώ μέσα δεν πρέπει να μιλάνε. 

Πρόεδρος: Τριτομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Επειδή δεν μας αφήνει η κα Δήμαρχος να μιλήσουμε δεν θα 

μιλήσουμε κε Πρόεδρε. 
Παυλίδης: Προηγουμένως είπε η κα Δήμαρχος ότι δεν πληρώσαμε τεχνικό 

σύμβουλο για το επιχειρησιακό που αυτό θα ήταν από χρήματα του δήμου. Τώρα 
δίνεται η δυνατότητα για το Δ΄ΚΠΣ, για να βοηθηθεί ο δήμος όχι μόνο να κάνει 
μελέτες αλλά και για να ωριμάσει κάποια έργα εξειδικευμένα κι όπως σας είπα είναι 



ηλεκτρονική διακυβέρνηση κ.λ.π. δηλ. μία διαφορά που αν την κατανοήσετε τότε θα 
κατανοήσετε και γιατί πρέπει να συμμετέχουμε.  Και στο κάτω κάτω λεφτά είναι κι 
ελπίζουμε να μην κάνουμε τέσσερα χρόνια όπως στην αστική ανάπλαση και στο 
τέλος, αφού έχει περάσει 31.12.2006, να κυνηγάμε ακόμη να ενταχθούν τα έργα και 
να τα κάνει η τεχνική υπηρεσία στο τέλος. 

Σακαλής: Το αν αφήσαμε μελέτες ή όχι τα είπαμε στον προϋπολογισμό κι ας 
μας πει η κα Δήμαρχος ποια μελέτη δική της έχει τώρα. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.-  Την αριθ. Κωδ. 177/Α.Π.151.896/ΚτΠ5472/Β πρόσκληση της Ειδικής Υπηρεσίας 
Διαχείρισης του Ε.Π. «Κοινωνία της Πληροφορίας». 
3.-  Ότι για την υποβολή της παραπάνω πρότασης απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του Δ.Σ. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Εγκρίνει την υποβολή πρότασης του Δήμου Βέροιας για τη συμμετοχή του στο 
έργο «Σύμβουλος τεχνικής υποστήριξης και αναδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας για 
την ωρίμανση έργων της Δ  ́Προγραμματικής περιόδου» στο πλαίσιο του Μέτρου 5.1 
«Τεχνική ΕΚΤ» και στην κατηγορία πράξης 3η «Μελέτες ωρίμανσης και 
προετοιμασίας» του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας», με 
συγχρηματοδότηση κατά 80% από το Ευρωπαϊκό Κοινοτικό Ταμείο και κατά 20% από 
Εθνικούς Πόρους. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  718 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 
 Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ.  Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-12-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


